
 

 

 

Product Information Sheet 
 

Reference:  ____________________ 

流動數據產品 / Mobility Data Products 
牌子/ Brand ASUS 

型號 / Model  ROG Rapture GT-BE98 

原產地 /Place of manufacture 越南  Vietnam 

主要功能 / Key features • 超快速 WiFi 7 (802.11be) 在 6 GHz 頻段和 4096-QAM 中具有新的 320MHz 通道，顯著提高了網

路容量和吞吐量，速度高達 25 Gbps 

• 多重連結，可同時連結多個頻段，確保穩定的網路連線和高效率的資料傳輸 

• 遊戲路由器 先進的外部 8 雙饋天線透過提供高效率和顯著增強的訊號強度來擴大覆蓋範圍 

• 透過雙 10G 連接埠和四個 2.5G 連接埠最大限度地提高有線連接和靈活性，為大多數頻寬密集型

遊戲鋪平道路 

• 免訂閱網路安全，採用由 Trend Micro™ 提供支援的商業級 AiProtection Pro，以及一鍵式安全掃

描和安全瀏覽 

• 全面的 VPN 功能，包括高級站點到站點 VPN 和 Instant Guard 行動應用程序，用於透過公共 

WiFi 進行安全連接 

• AiMesh 可擴展路由器具有豐富的高級功能，可實現整個家庭的無縫漫遊切換 

 

• Beyond-fast WiFi 7 (802.11be) with new 320MHz channels in the 6 GHz band and 4096-QAM 
significantly increases network capacity and throughput, with speeds of up to 25 Gbps 

• Multi-link Operation links to multiple bands at the same time to ensure stable internet 
connections and efficient data transfers 

• Gaming Router with cutting-edge 8支 external dual-feeding antennas boost coverage by 

providing high efficiency and significantly enhanced signal strength 

• Maximized wired connectivity and flexibility with dual 10G ports and quad 2.5G ports, paving the 
way for most bandwidth-intensive games 

• Subscription-free network security with commercial-grade AiProtection Pro powered by Trend 
Micro™, plus a one-tap security scan and Safe Browsing 

• Comprehensive VPN features including advanced site-to-site VPN and the Instant Guard mobile 
app for secure connection over public WiFi 

• AiMesh extendable routers enable whole home seamless roaming with rich, advanced features 
 

數據傳輸/網絡連接制式  

Data transfer/network connectivity 

protocol 

IEEE 802.11a 
IEEE 802.11b 
IEEE 802.11g 
IEEE 802.11n 
IEEE 802.11ac 
IEEE 802.11ax 
IEEE 802.11be 

配套 / Packaging List  1 x 主機 / Wireless Router 

1 x 電源適配器 / Power supply adapter 

1 x 快速指南 / Quick Start Guide 

1 x 網絡線 / Ethernet cable 

1 x 保修卡 / Warranty Card 

產品價格/ Price 請參照銷售備忘錄/發票  

As per Sales Memo/Invoice 

附加費 / Additional Delivery Charge 指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 

Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island) 

保修人身份 / Identity of repair 

service provider 

匯科系統有限公司 

BASCO TECHNOLOGY LIMITED 

  



 

 

 

保修地址 / Repair service address 客戶服務中心 

地址: 葵涌大連排道 35-41號金基工業大廈 21樓 A室 

熱線電話：(852) 31736080 

服務時間：星期一至五：0930 - 1300，1400 - 1730；星期六: 0930-1230 

星期日及公衆假期休息 

 

Service Center 

Address: Unit A, 21/F., Gold King Industrial Building, 35-41 Tai Lin Pai Road, Kwai Chung, N.T., Hong Kong 

Tel.: (852) 31736080 

Business Hours: Mon-Fri: 0930 - 1730 (1300 - 1400 Lunch Time), Sat:0930-1230,  

Sun & Public Holiday closed 

 

換貨政策 / Exchange policy 你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售單之條款及細

則。 

You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the 
Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details. 
如以速遞送貨，HUAWEI手機將會於運送前預先被打開包裝及啟動。你應於當場檢查機身有否損壞。如有損

壞，你必須即時通知送貨職員，否則不能更換。 

If HUAWEI handset is delivered to you by courier, the packaging will be opened and the tablet will be 
activated before delivery. You must check immediately if there is any damage to the handset and inform 
the courier staff of any damage, otherwise the handset cannot be exchanged or returned. 

保修期 

Warranty period 

主機 / Main Unit 36個月  36 months 

配件 / Accessory 電源適配器: 12個月      Power supply adapter: 12 months  

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料 

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier 

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司 

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123 http:///hkcsl.com 

 

 

http://hkcsl.com/

